
Styrelsemöte LSI 

22-06-15 hemma i Hildas kök

Närvarande: Janne, Eva, Hilda, Marie, Rasmus 

§ 1 Janne öppnar mötet och Hilda är justerare

§2 Musikcafe Rullar på och marknadsföring pg. Det har löst sig med hur föreningarna överför

kassan till LSI

§ 3 TMR återvinning Tailor Made Responsibility. Campingsektionen har fått förfrågan om de

kan ställa upp återvinningskärl nere på campingen som tar emot papper/plast/ plåt. Vi får

betalt för att de får ställa upp kärlen. De tömmer kärlen på beställning. 1 månads

uppsägning. Campingsektionen Gunilla Björn får i uppdrag att teckna avtal med TMR.

§ 4 GC flyttas? PG kollar upp. Grunden är väldigt bra och dyrt att flytta byggnadel'). Går vidare

att kolla upp om att ställa upp moduler i stället.

§ 4 Hamnfest Polistillstånd finns nu och tillfälligt alkoholtillstånd 2 st ordningsvakter

kommer. På fredag anländer 2 bajamajor + 1 från Robertsfors Kommun. 20 st reflexvästar

fin ns. Sponsrat av Länsförsäkringar. Vi lånar ihop kablar

§ 5 Hamnmarknaden Polistillstånd klart. Möte imorgon kl 18.30 nere vid Stoa magasinet

§ 6 Gräsklippning runt Campingen Behov av ny rem till klipparen .. Rasmus kollar om

ungdomarna kan klippa framför Andra varvet också.

§ 7 Övriga frågor. Sandra önskar avvakta med kassörbiten (endast campingsektionen) och

Hilda fortsätter som stand in tillsvidare. Vi får kollar vidare om ngn kassör

Nytt möte hos Hilda för utvärdering av Hamnfesten blir den 28/6 kl 18,30 

Vid tangenterna Justerare 

Marie Vikström Hilda Vidmark 



Styrelsemöte Legdea Sikeå lntresseförening 220823 

Hemma hos Hilda kl 18.30 

Närvarande: Janne Paulsson, Marie Vikström, Per-Gunnar Eriksson, Eva Jonasson, Hilda 
Vidmark, Håkan Eriksson, Rasmus Stenborg och spec inbjudna: Lina Jansson och Erik 
Lundberg 

§ 1 Janne öppnar mötet

§2 Justerare som vanligt Per-Gunnar Eriksson

§3 Campingsektionen informerar. Det har varit en stor miljöinspektion i sommar. Protokollet
har inte kommit ännu men planer finns för åtgärder som måste göras.

Behov av nystart av campingen. Lina och Erik har hjälp tili i sommar och de är fortsatt 
intresserade av att fortsätta i campingsektionen. Diskussion om hur vi ska gå vidare och 
utveckla campingen. Campingen har gått bra i sommar. Förslag på arbetsdag på campingen 
är lördag den 8/10 kl 10. Kontaktperson Rasmus och Lina. Bra med anmälan för att kunna 
ordna med inhandling av hamburgare 

§4 TRM återvinning diskuterades vidare. Vi viii avvakta om återvinning på campingen. Vi tar
tillbaka beslutet om detta och Janne återkopplar tili Gunilla om vårat beslut.

§5 Musikcafeerna har gått bra. Preliminärt ca 5000kr/kväll

§6 Hamnfesten. Kommit bidrag från kommunen på 10.000kr. Preliminärt + 41.000 kr. Planer
pågår för nästa års Hamnfest.

§7 Hamnmarknaden preliminärt + 5100 kr

§8 Spiran går också bra. Det fin ns idag 62 betalande prenumeranter. Mänga bidrag kommit
in. Preliminärt + 9350 kr

§9 Vägen nere i hamnen. Stora behov av att fixa tili vägen ner mot hamnen vid
Båtklubben/Andra Varvet/Campingen. Stora hål/gropar. LSI kan tänka sig att bidra tili att den
fixas till. Janne tar med sig tili Stiftelsen att de får i uppdrag att kolla med entreprenör om
vad kostnaden för åtgärd.

§10 Slyröjning. Även behov av slyröjning runt om i hela hamnområdet. Janne tar också
denna fråga vidare tili Stiftelsen. ,,. 

§11 Byaplanen. Datum för ett möte bestämdes tili den 2/10 kl 13-15 på Träffpunkten. Vi--ska
bjuda in alla föreningar, samfälligheter, vägföreningar tili detta möte. Vi diskuterade hur vi
ska nå ut tili alla. Personligt brev till alla föreningar/samfälligheter mm. Skicka mail tili Janne
på de föreningar som du känner tili så vi kan hitta åt alla som finns i Legdeå/Sikeå. Ska bjuda
in någon by som har utvecklat sin by och kanske någon landskapsutvecklare.



§12 Kassör. Hilda har tf kassör men känner nu att tiden inte finns för detta uppdrag. Håkan

Eriksson har funderat och är villig att ta sig an kassörsuppdraget. Styrelsen beslutar att

Håkan Eriksson (19480730-8996) väljs som kassör / firmatecknare i Legdeå Sikeå

lntresseföreningen .

§13 Nästa möte: Måndag den 19/9 hemma hos Eva Jonasson kl 18.30. Punkterna på detta

möte är: Byaplanen och utbyggnad av cafeet

§14 Mötet avslutas.

Vid tangenterna Justerare 

Marie Vikström 




